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Diarienummer: KS-2024/270 

Ordförandeförslag  
Uppdrag till förvaltningen att lokalisera yta för 
fotboll 

Förslag till beslut 
1. Kommunstyrelsen uppdrar åt förvaltningen att lokalisera en yta för fotboll i 

anslutning till Centrum för idrott och kultur, samt ta fram ett alternativ om 
den placeringen inte är möjlig. 

2. Kommunstyrelsen uppdrar åt förvaltningen att på samma sätt utreda 
lokalisering för en fullstor konstgräsplan.  

3. Förvaltningen ska återrapportera ärendet senast på kommunstyrelsens 
sammanträde i oktober 2024. 

Sammanfattning av ärendet  
Knivsta kommun har idag en konstgräsplan i Alsikeområdet. Till den är Knivsta 
kommun bokningsansvarig och de tre fotbollsföreningarna som finns i kommunen 
samsas om tider där för hela sin fotbollssäsong. De respektive föreningarna har i sin 
tur fotbollsområden som de har nyttjanderättsavtal för och sköter om i egen regi. 
Lagga-långhundrabollklubb äger sin egen plan i sitt område.  

De är stora föreningar och intresset för fotboll växer. I dagsläget är det trångt på 
befintliga planer och det är ett akut behov att lösa den situationen.  

Det har tidigare funnits planer för ytterligare ett fotbollsområde men som har behövt 
pausas i och med flera aspekter. Dels ekonomi men också flera faktorer såsom 
platsens förutsättningar, fornlämningar men också kring infrastruktur såsom 
parkeringar och även kollektivtrafik.  

Bakgrund 
En lämplig storlek på fotbollsplanen bör vara storleksmässigt för spel om 9 x 9 (72 m 
x 55 m) eller 11 x 11 (105 m x 65 m). Beroende på placeringen kan andra behov kring 
anläggningen komma att uppstå, såsom omklädningsrum och toaletter ex.  

I det längre tidsperspektivet ska dessutom en lokalisering för en ny konstgräsplan i 
ytmått 11 x 11 (105 m x 65 m) som en fullstor fotbollsanläggning komma på plats. 
Mark för detta och investeringsmöjligheter till ändamålet ingår i uppdraget. 
Placeringen för en fotbollsanläggning med tillhörande omklädningsrum och övriga 
nödvändiga ytor uppdras förvaltningen att hitta lämplig placering för. 
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Konsekvensbeskrivningar 
Det akuta behovet av ytterligare fotbollsytor märks i föreningarna dagligen. Det är 
trångt på befintliga planer och det ger dessutom ett slitage på befintliga planer som 
inte är rimligt över längre tid. Det kan innebära att de befintliga planerna får en 
förkortad livslängd.  

Ekonomiska konsekvenser 
Investeringsmöjligheter för uppdraget kommer ses över men hanteras som separata 
ärenden när uppdraget har nått den punkten i processen.  

Barnkonsekvensanalys  
Barnkonsekvensanalys är gjord enligt checklista. 

Underlag för beslut och beslutsexpediering 

Underlag för beslut 
Ordförandeförslag 2024-04-24 

Beslutet skickas till 
Akten  
Förvaltningen 

 

Matilda Hübinette (KNU)  

Kommunstyrelsens ordförande  
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Barnchecklista inför beslut 
Alla under 18 år är att betrakta som barn. 

1. Påverkar beslutet barn? 
 

Ja  Nej   

 

2. Hur har barns bästa beaktats? 
Målgruppen för ordförandeförslaget är främst barn och unga. 

3. Beskriv eventuella intressekonflikter. 
 

4. Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har 
så skett? 

Ja  

Nej    

Inte aktuellt. Beslutet rör inte en övergripande flerårig plan eller ett flerårigt 
styrdokument.  


	Ordförandeförslag
	Uppdrag till förvaltningen att lokalisera yta för fotboll
	Förslag till beslut
	Sammanfattning av ärendet
	Bakgrund
	Konsekvensbeskrivningar
	Ekonomiska konsekvenser
	Barnkonsekvensanalys

	Underlag för beslut och beslutsexpediering
	Underlag för beslut
	Beslutet skickas till

	Barnchecklista inför beslut
	1.	Påverkar beslutet barn?
	2.	Hur har barns bästa beaktats?
	3.	Beskriv eventuella intressekonflikter.
	4.	Barn tillfrågas vid övergripande fleråriga planer/styrdokument. Har så skett?



